

2. In each case, what was the (a) date of the trip (b) purpose of the trip (c) point of departure and the destination (d) cost to the taxpayer for each trip (e) name and title of everyone in the Minister's party?

3. What was the total cost to the taxpayer for all such trips?

2. Dans chaque cas, quels étaient a) la date du voyage, b) l'objectif du voyage, c) les points de départ et de destination, d) le coût de chaque voyage pour les contribuables, e) les nom et titre de chaque personne faisant partie du groupe accompagnant le ministre?

3. Combien tous ces voyages ont-ils coûté aux contribuables?

1. Pourquoi a-t-on compliqué les arrangements du Canada par occasion initialement le déplacement de la ministre... (The Hon. Jeanne Sauvé)...

1. Le déplacement de la ministre... (The Hon. Jeanne Sauvé)...

2. Pourquoi a-t-on dilaté le déplacement... (The Hon. Jeanne Sauvé)...

1. Pourquoi a-t-on dilaté le déplacement... (The Hon. Jeanne Sauvé)...

2. Pourquoi a-t-on dilaté le déplacement... (The Hon. Jeanne Sauvé)...

1. Why was the Canadian Cost of Arms which was original... (The Hon. Jeanne Sauvé)...

1. Was the move to decentralize the Department of... (The Hon. Jeanne Sauvé)...

1. Why was the change made to... (The Hon. Jeanne Sauvé)...

1. Why was the change made to... (The Hon. Jeanne Sauvé)...

1. Why was the change made to... (The Hon. Jeanne Sauvé)...